第五届华合论坛邀请函
尊敬的： 
Honorable Mr. / Madam , 
诚挚邀请您出席将于2014年10月15日至17日在中国河南省平顶山市举行的第五届“华侨华人中原经济合作论坛” （简称“华合论坛”）。 
第五届“华合论坛”由国务院侨务办公室、河南省人民政府共同主办，河南省人民政府外事侨务办公室、河南省商务厅、平顶山市人民政府共同承办。“华合论坛”以合作为主线，以共赢为宗旨，以发展为目标，为海内外华侨华人和工商界人士来河南创业发展实现共赢搭建平台。 “得中原者得天下”。河南的发展需要开放，开放的河南商机无限。相信您的参会必将为“华合论坛”添彩，为您的事业增辉，为中原经济区建设加力。 “华合论坛”欢迎您！ 河南人民欢迎您！ 
We hereby sincerely invite you to attend the 5th Overseas Chinese Economic Cooperation Forum in the Central Plains (hereafter referred to as the Forum), which is to be held in Pingdingshan City, Henan Province, Oct.15-17, 2014. Jointly hosted by the Overseas Chinese Affairs Office of the State Council and the People’s Government of Henan Province, co-organized by the Foreign and Overseas Chinese Affairs Office of Henan Provincial People’s Government, the Department of Commerce of Henan，and Pingdingshan Municipal People’s Government, the Forum，highlighting the topic of co-operation, a theme of win-win, and the purposes for development, will provide Overseas Chinese and entrepreneurs with a platform for their business establishment and enterprise development in Henan to achieve common prosperity. “He who wins the Central Plains wins all China.” Opening up is an integral part of Henan’s development and the opening Henan abounds in business opportunities. We believe that your attendance will contribute to the success of the Forum, the advances of your business, as well as the construction of the Central China Economic Zone. 
A cordial invitation from, the Forum and the people of Henan! 
华侨华人中原经济合作论坛组委会 
Organizing Committee of the Forum 
组委会The Organizing Committee 
主 任： 裘援平 （国务院侨务办公室主任） 
Chairpersons: QIU Yuanping （Director of the Overseas Chinese Affairs Office of the State Council） 
谢伏瞻（河南省人民政府省长） 
XIE Fuzhan (Governor of Henan Provincial People’s Government) 
副 主 任： 庄荣文（国务院侨务办公室副主任、中国侨商投资企业协会常务副会长） 
Vice Chairpersons: REN Qiliang(Vice Director of the Overseas Chinese Affairs Office of the State Council and Executive Vice Chairman of China Overseas Chinese Entrepreneurs Association ) 
赵建才（河南省人民政府副省长） 
ZHAO Jiancai(Vice Governor of Henan Provincial People’s Government) 
邓永俭（河南省政协副主席） 
DENG Yongjian (Vice Chairman of Henan Committee of Chinese Political Consultative Conference) 
日程安排Schedule of the 5th Forum 
10月15日 15th Oct. 
全天会议报到 registration 
17:00---18:00 领导会见 leaders to meet with the guests 
18:30---19:30 欢迎餐叙 welcoming banquet 
10月16日 16th Oct. 
08:30---09:00 大会开幕式 opening ceremony 
09:15---11:30 中原论坛 the Central Plains Forum 
14:30---16:30 分会场活动 branch venue activities 
10月17日 17th Oct. 
15:00---16:00 成果发布会 news conference for accomplishments 
联系方式 Please Contact 
组委会办公室 电话（Tel）：+86-371-65688851 
Organizing Committee Office +86-371-65688859 
传真（Fax）：+86-371-65688854 
邮箱（E-mail）：faohn16@126.com 
执委会办公室 电话（Tel）：+86-375-2665922 
Executive Committee Office 传真（Fax）：+86-375-2665932 
邮箱（E-mail）: pdswqb@163.com 
Website: http://www.hhlt.org.cn/news/News_view.asp?newsid=901 
